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ΕΠΕΡΩΣΗΗ :  

Παρά τα όποια «μπαλώματα» ο οδικόσ άξονασ  Κζρκυρασ ,Βρυώνη –Βιροφ , 
εξακολουθεί να παραμζνει επικίνδυνοσ. Πότε θα ολοκληρωθοφν τα αναγκαία ζργα; 

 

Είναι γνωςτό πωσ θ περιοχι του Βιροφ είναι από τισ περιοχζσ τθσ Κεντρικισ Κζρκυρασ που επλιγθςαν 

πολφ ςοβαρά από τθ κακοκαιρία «ΜΠΑΛΛΟΣ»  τον Οκτϊβρθ του 2021. Μεγάλεσ κατολιςκιςεισ 

διζκοψαν τθν κυκλοφορία για αρκετζσ μζρεσ ενϊ το απαρχαιωμζνο οδικό δίκτυο (που ιδθ παρουςίαηε 

αρκετά προβλιματα και πριν τθν κακοκαιρία) υποχϊρθςε ςε αρκετά ςθμεία  κυρίωσ ςτον άξονα Βρυϊνθ 

—Βιροφ. 

Ο δρόμοσ αυτόσ αποτελεί τη μοναδική δίοδο του Βιροφ αλλά και αρκετϊν άλλων χωριϊν τθσ Μζςθσ 

Κζρκυρασ προσ τθν Εκνικι Λευκίμθσ και ωσ εκ τοφτου ζχει πολφ μεγάλο κυκλοφοριακό φορτίο. 

Κακθμερινά εκτόσ από εκατοντάδεσ Ι.Χ  διζρχονται από αυτό,  ςχολικά λεωφορεία , λεωφορεία του 

ΚΤΕΛ, φορτθγά και κάκε άλλου είδουσ τροχοφόρα. 

Η Λαϊκι Συςπείρωςθ , εκείνθ τθν περίοδο, ζφερε το ηιτθμα τθσ επικινδυνότθτασ του δρόμου αυτοφ ςε 

Περιφερειακό Συμβοφλιο. Αρχικά  ωσ κατεπείγον Θζμα ( Απρίλιοσ 2022) και αργότερα με Επερϊτθςθ 

(Μάρτιοσ 2023), ηθτϊντασ να δοκοφν άμεςεσ, ςωςτζσ και οριςτικζσ λφςεισ ςτα τεράςτια προβλιματα 

που ο δρόμοσ αυτόσ παρουςίαηε και τα οποία  με τον «ΜΠΑΛΛΟ» κατζςτθςαν άκρωσ επικίνδυνα. 

Επιςθμάναμε πωσ με τισ κατολιςκιςεισ και τθν υποχϊρθςθ του εδάφουσ ςε μερικά ςθμεία του δρόμου 

οι τροχοί των λεωφορείων, αςτικϊν και ςχολικϊν, βριςκόντουςαν κυριολεκτικά ςτον αζρα και ο 

κίνδυνοσ ςοβαροφ  ατυχιματοσ  ελλόχευε κάκε ςτιγμι. Προειδοποιιςαμε ακόμθ για τισ ςοβαρζσ αςτικζσ 

και ποινικζσ ευκφνεσ που θ Περιφερειακι Αρχι κα είχε ςε περίπτωςθ ενόσ τζτοιου  ατυχιματοσ.  

Η τότε Περιφερειακι Αρχι , υπό τθ πίεςθ τθσ Λαϊκισ Συςπείρωςθσ αλλά και των ζντονων διαμαρτυριϊν 

των κατοίκων που τθν ζκεταν επίμονα προ των ευκυνϊν τθσ, αρκετά κακυςτερθμζνα βζβαια, 

προχϊρθςε ςε κάποια εμβαλωματικά ζργα-μπαλϊματα  κοντά ςτο Δθμοτικό Σχολείο του Βιροφ, όπου ο 

κίνδυνοσ τροχαίου ιταν εμφανζςτατοσ αλλά πζραν τοφτου ουδζν. Αδιαφόρηςε επιδεικτικά για τισ 

προειδοποιήςεισ μασ, πωσ ο δρόμοσ  αυτόσ ζκρυβε παγίδεσ και κινδφνουσ και ςε αρκετά άλλα ςημεία. 

Έτςι ζωσ ςήμερα  δεν υπάρχουν: 

 ςχεδόν πουκενά πεηοδρόμια.  

 πουκενά προςτατευτικζσ ςχάρεσ ςτα χαντάκια απορροισ των όμβριων υδάτων.  

 κακόλου διαγραμμίςεισ ενϊ τα απαραίτθτα τοιχία αντιςτιριξθσ αποτελοφν είδοσ πολυτελείασ.  

Εκείνο, όμωσ, που είναι ορατό και με γυμνό οφθαλμό είναι η μετατροπή των ςτηθαίων αςφαλείασ  ςε 

επικίνδυνεσ παγίδεσ για τα διερχόμενα οχήματα, αφοφ ςε πολλά ςημεία με την υποχώρηςη του 

εδάφουσ ζχουν «ξεθεμελιωθεί» και βρίςκονται,  κυριολεκτικά  ςτον αζρα. Χαρακτθριςτικά 
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αναφζρουμε τθν περιοχι « Πθγαδοφλια» όπου όλα ςχεδόν τα ςτθκαία αςφαλείασ παρουςίαηαν ςοβαρά 

προβλιματα  και πριν το «ΜΠΑΛΛΟ» αλλά θ κακοκαιρία με τισ κατολιςκιςεισ τα αποτελείωςε ( βλ.  

φωτό).  Οι περίοικοι είναι αγανακτιςμζνοι γιατί δικαιολογθμζνα κεωροφν ότι εμπαίηονται, αφοφ, παρά 

τισ επίμονεσ παραςτάςεισ τουσ  ςτουσ εκάςτοτε αρμόδιουσ  Αντιπεριφερειάρχεσ λαμβάνουν  υποςχζςεισ 

αλλά ζργα δεν βλζπουν.  

Επειδι κατά καιροφσ  εξαγγζλλονται πακτωλοί χρθμάτων για ζργα ςθμαντικισ βελτίωςθσ του οδικοφ 

δικτφου, όπωσ π.χ. 18.000.000 ευρϊ από το ΠΔΕ μετά τον «ΜΠΑΛΛΟ» ι θ Προγραμματικι Σφμβαςθ 

μεταξφ τθσ Περιφζρειασ Ιονίων Νιςων, του Υπουργείου Υποδομϊν και Μεταφορϊν και τθσ 

εταιρείασ ̈ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ Α .Ε. ̈ φψουσ 30.000.000 ευρϊ για «...ταχεία υλοποίηςη ζργων βελτίωςησ του 

εθνικοφ και επαρχιακοφ οδικοφ δικτφου τησ Περιφζρειασ Ιονίων Νήςων …». 

Επειδι τα ζργα αυτά, ςε μεγάλο βακμό, παραμζνουν ςε επίπεδο εξαγγελιϊν, μεγάλων λόγων και 

δθμιουργίασ εντυπϊςεων ενϊ ςτθν πράξθ ελάχιςτα υλοποιοφνται. 

Επερωτάται  ο κ. Περιφερειάρχησ : 

1. Είναι ςτισ προκζςεισ του , λόγω τθσ ςοβαρότθτασ τθσ κατάςταςθσ του οδικοφ άξονα Βρυϊνθ-Βιροφ, 

θ άμεςθ ζναρξθ ζργων οριςτικισ αποκατάςταςθσ των ηθμιϊν ϊςτε να καταςτεί ο Επαρχιακόσ 

αυτόσ δρόμοσ αςφαλισ για τθ διζλευςθ τόςο των πεηϊν όςο και των πάςθσ φφςεωσ οχθμάτων που 

κακθμερινά τον χρθςιμοποιοφν ; 

2. Ποια ζργα επακριβϊσ ζχουν γίνει από τα 18.000.000 ευρϊ που είχαν εξαγγελκεί από το ΠΔΕ; 

Πόςα ακριβϊσ χριματα ζχουν χρθςιμοποιθκεί για  αυτά και πόςα ζχουν απομείνει; 

3.  Τί ζχουν γίνει  τα 30.000.000 ευρϊ  από τθν Προγραμματικι Σφμβαςθ με τθν εταιρία «ΕΓΝΑΤΙΑ 

ΟΔΟΣ Α.Ε.»; 

 

 

                  Οι Περιφερειακοί Σφμβουλοι τθσ Λαϊκισ Συςπείρωςθσ 

               Νίκοσ Γκιςγκίνθσ , Αλεξάνδρα Μπαλοφ , Παναγιϊτθσ Σοφόσ  
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